

سيرة ذاتية موجزة

نداء بنت علي محمد مقبيل

محلل إحصائي أول

المركز الإحصائي لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية – GCC-STAT

تحمل الأنسة نداء مقبيل شهادة الدكتوراة في الفلسفة في الإحصاء من جامعة القاهرة (معهد الدراسات والبحوث الإحصائية) في جمهورية مصر العربية، كما حصلت على الماجستير في الاحتمالات التطبيقية من جامعة السلطان قابوس، ودبلوم عام من جامعة القديس في لبنان، كما على حصلت على درجة البكالوريوس بتقدير امتياز مع مرتبة الشرف في تخصص رياضيات/ فيزياء. ولديها خبرات متعددة في عدة مجالات، وشغلت عدة وظائف في العمل الإحصائي وغيرها، إضافة إلى عملها عضو سابقة في لجنة تقييم البحوث في مجلة الإدارة العامة التابعة لمعهد الإدارة العامة في سلطنة عمان. كما عملت كباحثة إحصائية في إدارة الدراسات والعلاقات الاقتصادية والاستراتيجية بجامعة الدول العربية، حيث بدأت عملها المهني معلمة رياضيات للمرحلة الثانوية لمدة 13 سنة. وفي عام 2012م انتقلت للعمل في ديوان عام وزارة التربية والتعليم كإحصائي اقتصاديات التعليم، وفي عام 2014 انتقلت للعمل في المركز الوطني للإحصاء والمعلومات، وفي عام 2015 تم تعيينها كمحلل إحصائي أول في إدارة الدراسات والتنمية بالمركز الإحصائي الخليجي. وانتقلت بعدها إلى مكتب سعادة المدير العام بالمركز حاليا. خلال شغلها قامت الدكتوراة نداء بالعديد من المشاركات الخارجية والداخلية، حيث شاركت بأكثر من 26 دورة تدريبية ومؤتمر ومنتدى في مجالات تعليمية وإحصائية وإدارية وتنموية، وقامت بإعداد العديد من الأوراق البحثية لعرضها في المؤتمرات والاجتماعات المتخصصة على المستوى الوطني.

Dr. Nada Ali Muqaibal holds a Doctorate degree in Philosophy of Statistics from Cairo University (Institute of Statistical Studies and Research (ISSR)) in Egypt. She, also holds a master's degree in Applied of Probability statistics from Sultan Qaboos University in Oman along with that she holds a Diploma from Al-Qedees University in Lebanon and she holds Bachelor of Mathematics/ Physics and an "Excellent" Grade with the Class honor. She multiple experiences in several areas, and she held several positions in statistical work and others, in addition to its previous member of the evaluation committee of research in the Journal of Public Administration of the Institute of Public Administration in the Sultanate of Oman. She also worked as a researcher in statistical studies economic and strategic relations at the Arab League State. She began her career as math teacher at the secondary level for 13 years. In 2012,she moved to work in the of the Ministry of Education as a specialist economics of education, and in 2014 moved to work at the NCSI, and in 2015 was appointed as an analyst in the first statistical study the management and development of the GCC-STAT center ,and later she moved to HE Director Generals Office. During her time has Dr. Muqaibal accomplished many posts external, where she participated by more than 26 training courses, conference and forum in statistical and administrative

educational areas and development. Dr. Muqabul prepared several research papers for presentation at conferences and specialized meetings at the National level.